

# Our Mission

## 我们的使命

The mission of CCLC is to advocate Chinese values and heritage, enhance cultural exchanges among the Chinese-American community, and contribute to mutual understanding and appreciation of Chinese and other cultures. It offers a full range of language classes (Mandarin) as well as a good selection of cultural enrichment programs.

华人社区中心以推广中华语言文字，弘扬中华文化传统，促进中美文化交流使命。教授以普通话、中文演讲、中华文化课为主的各类课程。学校积极参与社区活动，努力成为华人信息的传播中心，东西方文化交流的桥梁。

PLACE  
STAMP  
HERE

**Chinese Community Learning Center**  
4501-09 Walnut Street  
Philadelphia, PA 19139

Recipient:

# Chinese Community Learning Center

## 华人社区学习中心



An engaging environment to learn Chinese language and culture; a bridge connecting Chinese and American cultures





“Learn from interest, grow with joy!” “从兴趣中学习，在快乐中成长！”

- CCLC

## Other Programs 其他课程

Curriculum 课程	Enrollment 招生
After-school Chinese language class 中文课后班	Children's age 年龄 5-12
Chinese folk dance 中国民族舞	
Drawing 绘画 Music 音乐	
Summer camp 夏令营班	

## About US 关于我们

CCLC was founded in May 2012 by three parents with PhD degrees who sought an optimal educational alternative for teaching Chinese. All faculty members are seasoned teachers holding at least bachelor degrees on education.

CCLC offers after-school Chinese classes. There is a good selection of cultural enrichment classes like drawing, Chinese folk dance. Fun-filled summer camps are also held every year.

大学城华人社区学习中心, 简称 CCLC, 创建于2012年5月, 由三位关心中文教育的博士妈妈组建, 教师均来自美国或中国著名大学教育学院, 80%以上拥有硕士以上学历, 具有丰富的教学经验。

除了中文课后班, CCLC还在学期中间提供绘画, 民族舞蹈等课程, 以及举办内容丰富的暑期夏令营活动, 让孩子们真正从兴趣中学习, 在快乐中成长。

## Our Belief 教学理念

**Whole child initiatives:** We strive to develop mind, body and spirit. We enhance motivation and creativity through games, bible story-telling, dramas, songs, and cultural activities.

**Language immersion curriculum:** We believe that through early and sustained immersion in Chinese language with culture integrated throughout, students will achieve attainment in dual languages and develop cultural sensitivity.

**Inquiry-based learning:** We seek to foster deep cultural understanding through hands-on, minds-on inquiries. We encourage students to discover and explore Chinese language and culture through a wide array of activities like presentations, projects, role-plays, cultural festivals.

CCLC通过富有创意的课程设计, 激发儿童对中文学习的兴趣, 采用圣经故事, 戏剧表演, 中文诗歌等方式, 让孩子在快乐中提高中文听说读写能力, 加深对中国文化的了解。

## Contact Us

### 联系方式

#### Chinese Community Learning Center

#### 华人社区学习中心

4501-09 Walnut Street

Philadelphia, PA 19139

(484)362-9156

cclcpilly@gmail.com

<http://www.cclcus.org>

